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ASSUMPTES TRACTATS PEL CONSELL LOCAL DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA 
DE QUART DE POBLET (CLPC) EN REUNIÓ DE DATA 29 de novembre de 2018 

 
Ordre del dia: 
 
1.- Lectura i aprovació de l'acta anterior. 
2.- Conclusió dels resultats participatius del PMUS, a càrrec de Bartolomé Nofuentes, 
Regidor de Mobilitat. 
3.- Informació dels programes i accions de Participació Ciutadana.  
4.- Informació sobre el document final de la Carta de Participació Ciutadana. 
5.- Informe Execució de l'Estratègia de Desenvolupament Urbà Sostenible Integrat 
dels fons FEDER, a càrrec de Juan Medina, Primer Tinent d'Alcalde i Director Executiu 
del projecte FEDER-EDUSI. 
6.- Propostes i preguntes. 
 
Assistents: 
 
President: José Acosta Gómez, Regidor de Participació Ciutadana 
Secretària: Juana López Ruiz, Tècnica de Participació Ciutadana 
Convidats: Bartolomé Nofuentes, Regidor de Mobilitat; Juan Medina Cobo, Primer 
Tinent d'Alcalde i Director Executiu del projecte FEDER-EDUSI. 
Consells Sectorials: 
- Consell Assessor de Consum: Mª José Vallejo, Mª José Rubio, María Rubia i Vicente 
Gascón. 
- Consell Assessor de Cultura: Santos Atienza, Rodolfo Costa en representació Miguel 
Campos. 
- Consell Assessor de les Dones: Asunción Alés, Josefina Valenzuela i Edelmira 
Cases. 
- Consell Assessor d'Esports: Juan Carlos Sanmartín. 
- Consell Econòmic i Social: José Redondo. 
- Consell de Pau i Solidaritat: Vicente Gascón. 
 
No assisteixen: 
- Comissió de Prevenció de les Drogodependències. 
- Consell de Salut Pública i Medi ambient. 
- Consell de la Joventut  
- Consell Escolar Municipal. 
- Consell Municipal de Benestar Social. 
- Consell Municipal d'Infància. 
 
Lloc: Quart Jove. 
Hora d'inici: 19:00 hores. 
 
Assumptes Tractats: 
 
1.- Lectura i aprovació de l'acta anterior. 
 
S'aprova l'acta anterior per unanimitat. 
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2.- Conclusió dels resultats participatius del PMUS, a càrrec de Bartolomé 
Nofuentes, Regidor de Mobilitat. 
 
En aquest punt, Bartolomé Nofuentes va començar destacant la importància de la 
implicació ciutadana en el PMUS, ja que en aquest programa es delimiten les línies 
estratègiques d'intervenció en el municipi, d'ací la importància fer-ho de manera 
consensuada i participativa. 
 
Va destacar la voluntat de fer un municipi pensat per als vianants, permetent l'ús 
d'altres transports, incentivant els més sostenibles per tal d'obtenir nivells més alts de 
convivència i més baixos de contaminació. Va demanar ajuda a les associacions per a 
explicar aquest canvi a la ciutadania, i va destacar algunes de les principals línies 
d'intervenció: 

- Exempció del impost de circulació per als vehicles elèctrics. 
- Tancament progressiu de l'avinguda, per tal de destinar-la a la ciutadania alguns 
dies (associacions, infància,...). Afavorir que siga un punt de trobada per a les 
persones. 
- Zona instituts, laboratori d'espai de peatonalització, bicis en cessió... 
- Rutes escolars segures, amb alternatives de mobilitat en els itineraris escolars. 

 
Vicente Gascón va prendre la paraula per dir que potser podia semblar aventurat, però 
es pioner i s'han aconseguit moltes coses, i que el temps ha demostrat que el canvi 
era positiu. 
 
Es va facilitar informació sobre les electrolineres, i per tal de tancar aquest punt, 
Bartolomé Nofuentes va remarcar la voluntat de l'Ajuntament de ser impulsors del 
canvi, i la necessitat d'anar tots de la mà per a liderar aquest canvi de model. 
 
3.- Informació dels programes i accions de Participació Ciutadana.  
 
En aquest punt, Juana López va prendre la paraula per tal d’informar de les diferents 
activitats que s'estaven desenvolupant o que s'anaven a realitzar pròximament: 

- Servei d'Assessoria per a Associacions: Es va recordar la cita prevista per al 
pròxim 11 de desembre, i el procediment per a sol·licitar cita prèvia. 
- Fireta de Nadal: Es va recordar la celebració de la reunió de coordinació amb les 
associacions, el termini de lliurament de les fitxes de participació i les dates i 
horaris de realització de la pròpia Fireta de Nadal: 27 i 28 de desembre de 10:30 a 
14:00 i de 16:30 a 20:30h. 
- Cursos d'Alfabetització Informàtica: Es va informar que, després de la demanda 
rebuda, s'havien engegat 3 cursos en aquest trimestre, 2 de matí d'1 classe 
setmanal, i 1 de vesprada de 2 classes setmanals. 
- Curs Certificat Digital: Es va comentar la possibilitat de realització d'aquest curs 
per a mitjans de gener, i les persones assistents van aprovar la seua realització 
destacant la necessitat de formació en aquest sentit. 

 
Juan Carlos Sanmartín va preguntar per la possibilitat de fer cursos del programa 
OpenOffice. Es va informar que des de fa diversos anys es vénen fent cursos del 
programa Microsoft Office, perquè aquestos cursos tenen certificats oficials amb 
reconeixement internacional. No obstant això, s'arreplega la proposta condicionada a 
l'existència de certificació oficial. 
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4.- Informació sobre el document final de la Carta de Participació Ciutadana. 
 
Es va facilitar informació del procés realitzat, i es va repartir un document amb el text 
definitiu de la mateixa. 
 
El regidor de Participació Ciutadana José Acosta, va agrair la participació del CLPC i 
de les associacions en l'elaboració del document i les aportacions al text. A 
continuació, va fer l'explicació de la seua estructura i els continguts finals de la Carta 
de Participació Ciutadana. 
 
El Consell Local de Participació aprova per unanimitat el text definitiu de la Carta de 
Participació Ciutadana presentat, el qual continuarà amb els seus tràmits de cara a la 
seua aprovació plenària. 
 
5.- Informe Execució de l'Estratègia de Desenvolupament Urbà Sostenible 
Integrat dels fons FEDER, a càrrec de Juan Medina, Primer Tinent d'Alcalde i 
Director Executiu del projecte FEDER-EDUSI. 
 
En aquest punt va prendre la paraula Juan Medina, per tal d'explicar el projecte i les 
seues fases de desenvolupament. Va informar també sobre l'auditoria del fons 
FEDER, i es va acordar enviar a les associacions del CLPC l'informe d'execució 
EDUSI, d'octubre d'aquest any. Per últim, també es va informar del disseny del pla 
d'ocupació.  
 
6.- Propostes i preguntes. 
 
En aquest punt, es va facilitar informació de dues campanyes engegades per 
l'Ajuntament: 

- Pressupostos participatius 2019: Es van distribuir els fullets informatius i es va 
informar de les diverses possibilitats de votació, recordant que el termini 
continuava obert fins al 7 de gener del 2019. 
- Campanya de Tinença Responsable de Mascotes: Es va facilitar informació de la 
campanya i les accions previstes per a sensibilitzar a la població. 

 
No havent-hi cap intervenció ni més assumptes que tractar, sent les 20:20 hores del 
dia i lloc esmentats al principi, i perquè consten els assumptes tractats, s'estén la 
present Acta.  
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ASUNTOS TRATADOS POR EL CONSELL LOCAL DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA DE QUART DE POBLET (CLPC) EN REUNIÓN DE FECHA 29 de 
noviembre de 2018 

 
Orden del día: 
  
1.- Lectura y aprobación del acta anterior. 
2.- Conclusión de los resultados participativos del PMUS, a cargo de Bartolomé 
Nofuentes, Concejal de Movilidad. 
3.- Información de los programas y acciones de Participación Ciudadana.  
4.- Información sobre el documento final de la Carta de Participación Ciudadana. 
5.- Informe Ejecutivo de la Estrategia de Desarrollo Urbano Sostenible Integrado de los 
fondos FEDER, a cargo de Juan Medina, Primer Teniente de Alcalde y Director 
Ejecutivo del proyecto FEDER-EDUSI. 
6.- Propuestas y preguntas. 
 
Asistentes:   
 

Presidente: José Acosta Gómez. Concejal de Participación Ciudadana 
Secretaria: Juana López Ruiz, Técnica de Participación Ciudadana 
Invitados: Bartolomé Nofuentes, Concejal de Movilidad; Juan Medina Cobo, Primer 
Teniente de Alcalde y Director Ejectivo del proyecto FEDER-EDUSI. 
Consejos Sectoriales: 

- Consejo Asesor de Consumo: Mª José Vallejo, Mª José Rubio, María Rubia y 
Vicente Gascón. 

- Consejo Asesor de Cultura: Santos Atienza, Rodolfo Costa en representación 
Miguel Campos. 

- Consejo Asesor de las Mujeres: Asunción Alés, Josefina Valenzuela y Edelmira 
Cases. 

- Consejo Asesor de Deportes: Juan Carlos Sanmartín Griñó. 
- Consejo Económico y Social: José Redondo. 
- Consejo de Paz y Solidaridad: Vicente Gascón. 

 
No asisten: 

- Comisión de Prevención de las Drogodependencias. 
- Consejo de Salud Pública y Medio Ambiente. 
- Consejo de la Juventud. 
- Consejo Escolar Municipal. 
- Consejo Municipal de Bienestar Social. 
- Consejo Municipal de Infancia. 

 
Lugar: Quart Jove. 
Hora de inicio: 19:00 horas. 
 
Asuntos Tratados: 
 
1.- Lectura y aprobación del acta anterior. 
 
Se aprueba el acta anterior por unanimidad.  
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2.- Conclusión de los resultados participativos del PMUS, a cargo de Bartolomé 
Nofuentes, Concejal de Movilidad. 

En este punto, Bartolomé Nofuentes empezó destacando la importancia de la 
implicación ciudadana en el PMUS, puesto que en este programa se delimitan las 
líneas estratégicas de intervención en el municipio, de aquí la importancia de hacerlo 
de manera consensuada y participativa. 

Destacó la voluntad de hacer un municipio pensado para los peatones, permitiendo el 
uso de otros transportes, incentivando los más sostenibles para obtener niveles más 
altos de convivencia y más bajos de contaminación. Pidió ayuda a las asociaciones 
para explicar este cambio a la ciudadanía, y destacó algunas de las principales líneas 
de intervención: 

- Exención del impuesto de circulación para los vehículos eléctricos. 
- Cierre progresivo de la avenida, para destinarla a la ciudadanía algunos días 
(asociaciones, infancia,...). Favorecer que sea un punto de encuentro para las 
personas. 
- Zona institutos, laboratorio de espacio de peatonalización, bicis en cesión... 
- Rutas escolares seguras, con alternativas de movilidad en los itinerarios 
escolares. 

Vicente Gascón tomó la palabra para decir que quizás podía parecer aventurado, pero 
es pionero y se han conseguido muchas cosas, y que el tiempo ha demostrado que el 
cambio era positivo. 

Se facilitó información sobre las electrolineras, y para cerrar este punto, Bartolomé 
Nofuentes remarcó la voluntad del Ayuntamiento de ser impulsores del cambio, y la 
necesidad de ir todos de la mano para liderar este cambio de modelo. 

3.- Información de los programas y acciones de Participación Ciudadana.  

En este punto, Juana López tomó la palabra para informar de las diferentes 
actividades que se estaban desarrollando o que se iban a realizar próximamente: 

- Servicio de Asesoría para Asociaciones: Se recordó la cita prevista para el 
próximo 11 de diciembre, y el procedimiento para solicitar cita previa. 
- Fireta de Nadal: Se recordó la celebración de la reunión de coordinación con las 
asociaciones, el plazo de entrega de las fichas de participación y las fechas y 
horarios de realización de la propia Fireta de Nadal: 27 y 28 de diciembre de 10:30 
a 14:00 y de 16:30 a 20:30h. 
- Cursos de Alfabetización Informática: Se informó que, después de la demanda 
recibida, se habían puesto en marcha 3 cursos en este trimestre, 2 por la mañana 
de 1 clase semanal, y 1 por la tarde de 2 clases semanales. 
- Curso Certificado Digital: Se comentó la posibilidad de realización de este curso 
para medios de enero, y las persones asistentes aprobaron su realización 
destacando la necesidad de formación en este sentido. 
 

Juan Carlos Sanmartín preguntó por la posibilidad de hacer cursos del programa 
OpenOffice. Se informó que desde hace unos años se vienen haciendo cursos del 
programa Microsoft Office, puesto estos cursos tienen certificados oficiales con 
reconocimiento internacional. Sin embargo, se recoge la propuesta condicionada a la 
existencia de certificación oficial. 
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4.- Información sobre el documento final de la Carta de Participación Ciudadana. 

Se facilitó información del proceso realizado, y se repartió un documento con el texto 
definitivo de la Carta de Participación Ciudadana. 

El concejal de Participación Ciudadana José Acosta, agradeció la participación del 
CLPC y de las asociaciones en la elaboración del documento y las aportaciones al 
texto. A continuación, hizo la explicación de la estructura y los contenidos finales de la 
Carta de Participación Ciudadana. 

El Consejo Local de Participación aprueba por unanimidad el texto definitivo de la 
Carta de Participación Ciudadana presentada, que continuará con los trámites de cara 
a su aprobación plenaria.  

5.- Informe Ejecutivo de la Estrategia de Desarrollo Urbano Sostenible Integrado 
de los fondos FEDER, a cargo de Juan Medina, Primer Teniente de Alcalde y 
Director Ejecutivo del proyecto FEDER-EDUSI. 

En este punto tomó la palabra Juan Medina, con tal de explicar el proyecto y sus fases 
de desarrollo. Informó también sobre la auditoria del fondo FEDER, y se acordó enviar 
a las asociaciones del CLPC el informe de ejecución EDUSI, de octubre de este año. 
Por último, también se informó del diseño del plan de empleo. 

6.- Propuestas y preguntas.  

En este punto, se facilitó información de dos campañas iniciadas por el Ayuntamiento: 
- Presupuestos participativos 2019: Se distribuyeron los folletos informativos y se 
informó de las diversas posibilidades de votación, recordando que el plazo 
continuaba abierto hasta el 7 de enero del 2019. 
- Campaña de Tenencia Responsable de Mascotas: Se facilitó información de la 
campaña y las acciones previstas para sensibilizar a la población. 

No habiendo ninguna intervención ni más asuntos que tratar, siendo las 20:20 horas 
del día y lugar mencionados al principio, y para que consten los asuntos tratados, se 
extiende la presente Acta. 


